
Van: Cornelissen, Toon [mailto:T.Cornelissen@boxmeer.nl1 
Verzonden: woensdag 5 juli 2017 12:56 
Aan: STATENGRIFFIE 
Onderwerp: Bevestiging van ontvangst Motie versnelling transitie veehouderij 

E-mail heeft in onze organisatie geen (juridische) status. 
Zie: http://www.boxmeer.nl/organisatie/regelgeving 41712/item/besluit-nadere-eisen-
elektronisch-berichtenverkeer 39149.html 

Bijgaand zend ik u een motie die morgen 6 jul i 2017 in de raadsvergadering van de 
gemeente Boxmeer zal worden ingebracht over het onderwerp versnelling transitie 
veehouderij. 
De motie wordt ondersteund door de coalitie. 
Ik verzoek u namens de indieners ervan deze motie ti jdig ter kennis te brengen 
van provinciale staten met het oog op de besluitvorming aanstaande vri jdag. 

Met vriendeli jke groet, 

Toon Cornel issen MMC 

raadsgriffier 

Postadres: 
Postbus 450 
5830 AL Boxmeer 
Tel.: 0485-585795 

Kantooradres: 
Raadhuisplein 1 
Boxmeer 

Mob.: 06-51712568 Website: www.boxmeer.nl 



Motie 
(provinciale maatregelen versnell ing verduurzamen veehouderi j ) 

De raad van de gemeente Boxmeer, in vergadering bijeen op 6 jul i 2017+ 

overwegende, dat Provinciale Staten van Noord-Brabant op 7 jul i 2017 een besluit zullen 
nemen over een omvangri jk en ingrijpend pakket maatregelen waarmede wordt beoogd 
om de veehouderij versneld te verduurzamen; 

dat de voorgestelde maatregelen, die zouden ingaan in 2028, worden vervroegd naar 
2022; 

dat de voorgestelde maatregelen leiden tot meer schaalvergroting, familiebedrijven die 
omvallen en gezinnen die door de armoedegrens zullen gaan; 

dat verduurzamen van de agrarische sector op zich een goed streven is, maar dat dit 
wél op een haalbare manier gerealiseerd moet worden; 

dat echter om dit te realiseren de stalsystemen er nog niet zi jn, staldering zóveel geld 
kost dat boeren óf stoppen óf niets overhouden voor duurzame maatregelen en 
dierenwelzijn, de milieueisen uit de Verordening natuurbescherming niet hebben geleid 
tot minder stikstof in de natuur en plannen voor mestverwerking niet van de grond 
komen; 

dat grote problemen voor de agrarische ondernemers zich ook in onze gemeente zullen 
gaan aandienen met als gevolg een toenemend aantal faillissementen en afname van 
werkgelegenheid; 

dat 30 procent van de beroepsbevolking in de regio werkt in de landbouw en aan 
verwante sectoren; 

dat van een provinciaal bestuur moet mogen worden verwacht dat bestuurlijke afspraken 
worden gerespecteerd en dat versnelling van het verduurzamingstraject niet kan worden 
gerealiseerd zolang nog niet aan de hiervoor genoemde randvoorwaarden kan worden 
voldaan en zonder dat bedrijven onnodig over de kop zullen gaan; 

dat met deze versnelling geen eerder duurzame, maar een afgebroken agrarische sector 
wordt bereikt; 

dringt er bij provinciale staten van Noord-Brabant er op aan om niet akkoord te 
gaan met de door het college van Gedeputeerde Staten voorgestelde plannen en vast te 
houden aan afgesproken convenant en tijdspad te volgen en ondertussen vol in te zetten op 
ontwikkelen van echt duurzame stalsystemen en gaat over tot de orde van de dag. 

Ingediend door: 

CDA, LOF, VDB/LO en VVD 
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